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írásbeli választ iaénvlő kérdés!
dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr.
Pintér Sándor belügyminiszterhez

„Mi indokolja a Magyar Honvédség bevonását az Úszó-, Vízilabda-, Műugró, Műúszó és
Nyíltvízi Világbajnokság létesítményeinek őrzésébe és védelmébe?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Magyar Közlöny 2017 . július 10-i számában megjelentek alapján a 197/2017 .
kormányrendelet szerint a Magyar Honvédség által védendő létesítmények kijelölésérő l,
valamint a magyar állam folytonosságát és függetlenségét megtestesít ő ereklyék köréről és az
őrzésükre vonatkozó szabályokról szóló 2011-es kormányrendeletet módosítva kiterjeszti a
védelmi, őrzési feladatokat a Vizes VB létesítményeire , épületek körére . A Honvédség ez
utóbbi feladatát 2017 . július 13-tól 2017 . július 31-ig látja el, "a rendvédelmi feladatokat
ellátó szervek feladat- és hatáskörét nem érintően" .

Ezen döntés a Honvédség bevonásáról meglehetősen furcsa és érthetetlen annak fényében,
hogy az állami szervek törvény által meghatározott jogkörben látják el mind biztonsági mind
hatósági feladataikat, így a Vizes VB lebonyolítása során is !

Mindezek okán kérem Miniszter urat, mint ez ügyben illetékes minisztert, szíveskedjen
válaszolni a következő kérdésre :

• Amennyiben az állami szervek a törvények által meghatározott jogkörben ellátjá k
mind biztonsági mind hatósági feladataikat, és amennyiben a rendezvényre fordítot t
100 milliárdot meghaladó összeget önök - állításuk szerint - ésszer űen használják fel,
többek között a rendezvények biztonságának garantálása érdekében is, akkor mégis m i
indokolja a Magyar Honvédség bevonását?

Budapest, 2017. július t{ „

Demeter Márta

országgyűlési képviselő

1


	page 1

